
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 17. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 637

Vil ministeren redegøre for, om udrulningen af det nye signalsystem på Svendborgbanen

er en forudsætning for Arrivas overtagelse af strækningen i forbindelse med K21, herun-

der også om Arriva kan gøre krav gældende i forhold til kontrakten med henvisning til

brudte forudsætninger?

Spørgsmålet ønskes besvaret før bevarelse af samrådsspørgsmål U, V og W.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jeppe Bruus
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